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DUHUL  TRANSFORMA  SAMANTA  PREDESTINATA 
 

Spiritual  Building  Stone  No.54 
Piatra de Zidire Spirituală Nr.54 

 
Romani.8:11    Şi dacă Duhul Celui ce a înviat pe Isus dintre cei morţi locuieşte în voi, Cel ce a înviat  
                         pe Hristos Isus din morţi va învia  şi  trupurile  voastre  muritoare  din  pricina  Duhului  
                         Său, care locuieşte în voi.  
 

Acum, iată, „Dacă Duhul Mirelui locuieşte în Mireasă...” Când Dumnezeu a făcut primul Mire, 
El a făcut mirele mai întâi, şi el a fost şi bărbat şi femeie, în spirit (Gen.1:26-28) apoi l-a format din 
praful pământului ca să fie făcut material (fizic) (Gen.2:7; Gen.5: 1-2). Şi observaţi, când El a făcut 
pe Eva din Adam, El nu a luat o altă bucată de lut, ci El a luat aceeaşi bucată de lut, acelaşi Cuvânt, 
pentru că Adam era Cuvântul. Vedeţi? (Gen.2: 21-25). El a luat din el.... el avea şi duhul masculin şi 
cel feminin în el. Şi El a luat duhul feminin afară din el, şi l-a pus în Eva, deci el era tot o parte din 
Adam, parte din trupul lui Adam, era trupul lui Adam. Apoi, duhul lui Adam era dinamica, care a 
însufleţit mecanica trupului său. 
 Astfel Mireasa trebuie să fie trup (carne) din trupul Său, os din oasele Sale. Altfel, cum am 
putea noi în aceste trupuri muritoare să fim carnea (trupul) Lui. Cum se face aceasta? Cum? Ce este 
această mare transformare? Observaţi (Efeseni.3: 30-33; Efes.4: 17-24) 
 „Acum, dacă Duhul celui (Dumnezeu) ce a înviat pe Isus din morţi, locuieşte în voi, Cel ce a 
înviat pe Christos din morţi, va învia de asemenea trupurile voastre muritoare, prin Duhul care 
locuieşte în voi.” 

Cel predestinat, desigur, la fel ca şi Sămânţa pusă în pământ, Cei care au Viaţă în ei. Mulţi din 
ei erau morţi, ei erau doar sămânţa putrezită, apa şi lucrurile i-au putrezit. Dar voi ştiţi acolo era o 
Sămânţă zăcând acolo, pregătită pentru Viaţă. Dumnezeu ştie că Ea zace acolo. 
 Acum, cei predestinaţi, sunt primiii care vor fi înviaţi de Duhul Sfânt (1.Cor.15: 20-28) pentru 
că Duhul Sfânt vine să-i pretindă pe ai Săi (Ioan.17: 6-8) Acum, aceasta este adânc, şi voi să fiţi 
siguri că prindeţi aceasta bine. 
 Acum, aşa cum soarele a fost trimis peste pământ (Gen.1: 1-15) nu ca să pietre, care sunt 
noroi de asemenea,  nu ca să aducă tot noroiul la viaţă, ci era, ca să aducă acea parte din noroi care 
era în jurul unei vieţi (trupul –noroiul, strans in jurul unui suflet predestinat la Viata). 
 Nu toţi oamenii vor primi pe Christos (2.Tes.3: 1-2) Oh, nu. Doar acei care Dumnezeu i-a 
preordinat la Viaţă (Fap.13: 48), ei sunt înconjuraţi cu o bucată din noroiul (pulberea) pământului, 
aceia sunt acei pe care El vine să-i învieze. Ei sunt aceia. 
 Acum, noroiul va sta acolo şi va spune, „Oh acel soare vechi este prea fierbinte”. Acele pietre 
vor spune, „Acest soare vechi este prea fierbinte.” Dar acea micuţă Sămânţa va spune, „Aceasta 
este ceea ce eu căutam” şi va începe să producă viaţă. Aceea va însufleţi acea parte de noroi. 
Pentru că soarele nu a fost trimis să însufleţească piatra, nu să însufleţească noroiul, ci doar acea 
viaţă din Sămânţă. 
 Acum, Duhul Sfânt vine acum. De ce nu Îl primesc oamenii? El a fost trimis pentru ei. 
 Un om mi-a spus, „Eu nu cred. Mie nu-mi pasă de ce spui tu. Dacă tu ai putea să înviezi 
morţii, sau orice altceva, şi să vindeci bolnavii, şi să o dovedeşti, în orice fel; eu totuşi nu cred 
Aceea.” Eu am zis, „Cu siguranţă nu. Tu eşti un necredincios. Aceasta nu înseamnă nimic pentru 
tine. Nici măcar nu a fost trimisă pentru tine. A fost trimisă pentru cei ce vor crede.” 
 Mesajul este pentru credincios. Pentru acei care pier, este o nebunie, (1.Cor.1: 18-24), dar 
pentru cei care sunt în Christos, şi sunt parte din acea Sămânţă, El este Viaţă. 
65-0418M  ESTE RASARITUL SOARELUI_  JEFFERSONVILLE.IN  V-3 N-12  SUNDAY_ Par. 122 
 

Dumnezeu este ca un mare constructor. El îşi aşează toate materialele pe pământ şi apoi El 
îşi zideşte clădirea Lui. 

Acum, ţineţi minte, mai înainte ca acolo să fie un grăunte de sămânţă pe pământ, înainte de 
aceea, acolo a fost un soare care încălzea pământul, şi trupul tău era acolo, zăcea pe pământ, 
pentru că tu eşti făcut din pulberea pământului. Dumnezeu este contractorul. Acum, felul cum El 
urmează să o facă, era să vină jos şi să facă cum a făcut pe Adam, puţin calciu, potasiu, lumină 
cosmică, şi „pfiuuu” să sufle, zicând: „Aici este celălalt fiu al meu.” Vedeţi? Apoi El aduce ceva mai 
mult, şi suflă din nou, şi „Iată un altul” 
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Dar ce a făcut Eva? Ea a corupt calea aceea, şi ea a transformat-o în act sexual; atunci 
moartea a lovit. 

Acum, ce face Dumnezeu? El are atât de multe din acele seminţe jos acolo care sunt 
predestinate, şi atunci, la timpul sfârşitului, El nu va spune, „Eva, mai fă un copil”. El va „sufla” o 
chemare şi eu voi răspunde”. Corect. Aceasta este ideea. Când ultimul chemat este adus înăuntru, 
aceea o stabileşte. 
63-0321  PECETEA A PATRA_  JEFFERSONVILLE.IN  THURSDAY_ Par.  280 

 
Lăsaţi ca Duhul Sfânt să vină peste orice persoană care cu adevărat are ceva acolo jos (în 

suflet). O vinecare vine din interior. Lăsaţi ca vindecarea să vină din Duhul care este în voi. Dacă 
este Duhul original Cel care unde Sămânţa originală, El nu poate decât să producă un fiu sau o fiică 
a lui DUmnezeu. Dar Duhul original poate veni şi peste o sămânţa de buruiană, ploaia poate cădea şi 
peste buruieni, şi le va face să trăiască doar la fel cum Ea cade şi peste grâu şi îl face să trăiască. 
(Mat.5: 43-45) „Dar după roade îi veţi cunoaşte” Vedeţi? Şi noi suntem un pom roditor a lui 
Dumnezeu, producând (purtând) Cuvântul Lui. 
65-1031M  PUTEREA DE TRANSFORMARE_  PRESCOTT.AZ  V-17 N-1  SUNDAY_ Par.  276    

 
Iov, a stat în picioare, pentru că el a auzit glasul lui Dumnezeu! (Iov.19: 23-27). Acum, Iov a ştiut că 

aceea urma să se întâmple. Şi el a ştiut că Dumnezeu i-a spus lui aceea, că el era „drept”. Dar ei l-au făcut pe 
el un păcătos, deci el a aşteptat acolo după inspiraţie. Satan ajungând în toţi oamenii din jur şi el vine în 
jur...mângâietorii, aşa numiţi, şi l-au acuzat, dar aceea nu l-a mişcat pe el, de loc. Dar când Cuvântul lui 
Dumnezeu a devenit dovedit pentru el... El a auzit despre Dumnezeu prin auziera cu urechea, dar într-o zi, 
stând în cea mai de jos poziţie, punctul cel mai de jos... Şi în timp ce el stătea acolo, fiecare acuzându-l, chiar 
şi soţia lui i-a spus că el este „greşit”, el îşi scărpina bubele (Iov.2: 7-10) Şi atunci la acel timp, el a fost inspirat 
când inspiraţia l-a lovit, aceea a fost când fulgerele au început să lumineze, tunetele au început să bubuie, şi 
atunci inspiraţia l-a lovit pe profet şi el s-a ridicat şi a zis, „Eu ştiu că răscumpărătorul meu trăieşte. Şi în timpul 
din urmă El va sta pe pământ. Cu toate că viermii pielii vor mânca trupul acesta, totuşi eu voi vedea pe 
Dumnezeu, eu însumi Îl voi vedea”. (Iov.19: 25-27) 

Dar atunci, când inspiraţia a căzut în inima lui, atunci el a putut să vadă pe Dumnezeu (Iov.38:1). 
Vedeţi, el a început să vadă reacţia lui Dumnezeu faţă de credinţa lui. Acum, eu mă întreb dacă noi Îl putem 
vedea pe Dumnezeu. Este vreo cale ca noi să Îl putem vedea? Acum, aceea era singura cale pe care 
Dumnezeu a avut-o să-l încerce pe Iov. El a zis, „Eu am auzit despre Tine, cu auzul urechilor, dar acum eu Te-
am văzut, cu ochii mei.” (Iov.42: 1-6). Viziunea invizibilului a fost văzut clar. El a văzut norii răsucindu-se, el a 
auzit luminatul fulgerelor, ...sau le-a văzut. Şi a auzit bubuitul tunetelor în plină zi senină, şi el a văzut că 
Dumnezeu era în acel nor şi în acel fulger.El a putut să vadă pe Dumnezeu cu ochii lui naturali. Vedeţi, pentru 
că invizibilul a fost făcut vizibil. Viziunea vizibilă altora a fost atunci dovedită clar, pentru ochii naturali. 

La fel şi credinţa cu faptele. Abraham nu a avut o Biblie ca să o citească, dar el era un profet, viziunea 
lui şi credinţa lui. Şi se părea greşit pentru alţii ca el să se mai gândească că va avea un copil. Dar ei au avut 
copilul, pentru că viziunea lui despre copil era ceea despre care el vorbea, „Eu voi avea un copil! Eu voi avea 
un copil.” Dar atunci când copilul a fost născut, atunci ceilalţi oameni au putut să vadă cu ochii lor ceea ce el a 
văzut în viziune. Şi când tu urmează că acţionezi asupra ceea ce tu ai în inimă, atunci oamenii vor cunoaşte 
pe Dumnezeu, şi vor cunoaşte ce ţi s-a întâmplat ţie, după felul cum acţionezi tu (cum te comporţi). Acela este 
felul cum tu vezi pe Dumnezeu cu ochii. Dar pentru el, tot ce el a făcut era bine, tot ce a făcut pentru alţii, el a 
avut nevoie de cineva care să mijlocească pentru el. Când naşterea copilului a venit, Isaac, inspiraţia care l-a 
călăuzit pe el la aceasta a dovedit viziunea lui la locul unde oamenii au putut vedea că ceea ce el a văzut în 
viziune a fost de fapt Adevărul. 

Acum, uneori aceste mari pulsaţii de credinţă vin chiar în timpurile de criză. De obicei chiar crizele sunt 
acelea care te duc pe tine în aceasta. Era o criză care l-a condus pe Iov in aceea. Păi, el era la sfârşitul vieţii 
lui. Copii lui au murit, cămilele lui, şi totul din bunurile lui a fost distrus (Iov.1). 

Şi chiar propria lui viaţă, el a fost plin de bube din cap până în tălpi. El era într-o criză, în care el a fost 
presat, şi acolo l-a lovit inspiraţia (Ps.27: 5). 

O, bărbaţi şi femei, dacă voi doar aţi putea privi în jur şi să vedeţi cât de aproape suntem de Venirea 
Domnului. Voi cei care aţi lăsat deoparte botezul Duhului Sfânt. Voi poate v-aţi sprijinit pe ceva senzaţie, sau 
ceva care a făcut satan ca să personifice, şi nu puteţi avea adevăratul botez cu Duhul Sfânt în voi pentru a 
putea merge tot drumul în promisiunile lui Dumnezeu (Ioan.16: 13-14). 

Cum poate un om care pretinde că are Duhul Sfânt să nege un Cuvânt din Biblie şi să spună că „nu 
este corect”? Tu nu o poţi face! 

Nu contează cât de religios eşti tu, la cât de multe biserici aparţii tu, în câte registre ai tu numele pus, 
dacă acel Duh Sfânt original este în tine, care este acest Cuvânt manifestat (Ioan.6: 63), tu vei vedea Mesajul 
şi ceasul în care suntem, pentru că Duhul Sfânt este acela care o face (Ioan.8: 31-32; Ioan.14: 16-20) Dar 
acolo trebuie să fie ceva care aprinde aceea, o inspiraţie care să te lovească. Şi dacă tu torni apă pe pământ, 
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şi acolo nu este nici o sămânţă acolo ca să o lovească, cum va putea să iasă ceva de acolo? Acolo nu este 
nimic ce să iasă afară. Aceea este totul, pentru că numai Sămînţa Predestinată va vedea Aceea. (1.Tes.1: 4-
6; Efes.1: 3-4) 

Aleşii lui Dumnezeu din vremea lui Noe, au văzut-O, la fel, din timpul lui Moise, sau Isus, sau al 
apostolilor...apoi timpul lui Luther, Wesley, Penticostalilor, pentru că acolo era o Sămânţă care a fost în 
pământ când această inspiraţie a fost turnată afară. Acum, în timp ce inspiraţia este turnată afară, ca să adune 
Mireasa împreună, numai aceia care sunt Aleşii O vor vedea. Isus a spus, „Îţi mulţumesc Ţie Tată, căci Tu ai 
ascuns aceste lucruri de cei înţelepţi şi pricepuţi şi ai descoperit-O pruncilor aşa cum ei învaţă.” (Mat.11:23-
27) Acum, inspiraţia trebuie să o lovească. 

Acum, când inspiraţi l-a lovit, aceea a făcut-o. El a avut-O atunci! Acum, noi aflăm, că acolo vine un 
timp de criză când apăsarea este acolo.(Ps.138: 7-8). Şi voi doar priviţi în jur astăzi, priviţi la condiţia în care 
noi trăim. Nu vedeţi că noi trăim într-o modernă Sodoma şi Gomora? Nu a revenit lumea înapoi? Aceea a fost 
o lume a neamurilor care a fost distrusă atunci, prin foc. Nu a spus Isus în Sf. Luca.17: 28-30 că, „aşa cum a 
fost în zilele Sodomei tot la fel va fi la venirea Fiului Omului, când Fiul Omului va fi descoperit?” Ce este a fi 
„descoperit”? Este o taină descoperită, o revelaţie, este a descoperi ceva sau de a face cunoscut un secret. 
65-1127E  AM AUZIT DAR ACUM VAD_  SHREVEPORT.LA  V-7 N-3  SATURDAY_ Par. 93... 
 
 Într-o zi El a trecut prin Samaria, mergând jos pe acolo cu o grămadă de Evrei. El i-a lăsat. Şi această 
micuţă rău famată femeie care a venit afară, poate o domniţă drăguţă, voi ştiţi, ea ar fi fost lăsată pe stradă de 
copil, şi ea trecea pe acolo. Poate ea se gândea la ceva. Ea a păşit pe acolo sus, şi a pus găleata jos, şi ea a 
început să lase frânghia jos, voi ştiţi, să ia apă, şi ea a auzit un Om spunând, „Dă-Mi şi Mie apă.” Ea a privit în 
jur şi a văzut un Evreu de vârstă mijlocie. Ea a zis, „Hei, dar nu eşti tu evreu?” Tu nu ar trebui să faci aceasta. 
Nu este obişnuit ca tu să-mi vorbeşti. Eu sunt Samariteancă. (Ioan.4: 1-30). 
 Dar E la zis, „Dar dacă tu ai şti Cine îţi vorbeşte, tu Mi-ai cere Mie să-ţi dau apă.” 
 Ea a zis, „Păi, unde este găleata Ta?” 
 „Păi,” a zis El, „apa care Eu ţi-o dau, este Viaţă” 
 „Ce? Păi,” a zis ea, ”voi vreţi să vă închinaţi în Ierusalim. Şi părinţii noştri s-au închinat....” 
 „Oh,” a zis El, „aceea este corect”, dar, el a zis, „noi Evreii cunoaştem la Cine ne închinăm, dar” a zis 
el, „vine vremea când oamenii nu se vor închina nici pe munte nici la Ierusalim.” El a zis, Ei se vor închina lui 
Dumnezeu în Duh, pentru că El este Duh, El este Duh şi Adevăr:” (Ioan.4: 22-24). 
 Păi, ea a început să studieze, voi ştiţi. 
 El a zis, „Du-te şi cheamă pe bărbatul tău.” 
 Ea a zis, „Bărbatul meu? Eu nu am nici unul.” 
 „Oh”, a zis El, „acela este adevărul” a zis, „tu ai fost cu 5 şi acum ai pe al 6-lea.” 
 Priviţi, ce a fost aceea? Acea lumină a lovit acea sămânţă care a fsot pusă acolo şi a vost vorbită de 
Dumnezeu. Da domnule. Sămânţa era pe pământ. Când Dummnezeu a mişcat apele deoparte şi soarele a 
lovit pământul, ea a ieşit sus. Aceea este corect. Vedeţi? Tot ce era nevoie era soarele. Ea avea nevoie de 
Lumină. Da domnule. 
63-0320  PECETEA A TREIA_  JEFFERSONVILLE.IN  WEDNESDAY_Par.  229 
 

Ce a fost aceea? Lumina a lovit Sămânţa predestinată, şi a adus-o la Viaţă. Cât mai mult diferit de acei 
teologi îndoctrinaţi. 

Şi atunci, când Duhul Sfânt în El a mişcat laoparte viaţa ei trecută şi i-a arătat-o, acea Lumină a lovit; 
ea a zis, „Domnule, eu văd că Tu eşti un profet. Noi ştim că atunci când vine Messia, aceea va fi El, şi noi nu 
am avut un profet de sute de ani. Noi nu am avut un profet real de sute de ani.” Şi ea a zis, „Tu mi-ai spus 
despre soţul meu şi mi-ai spus multe lucruri .... Păi, a zis, „eu nu înţeleg aceasta” a zis, „când Messia vine, păi, 
El va face lucrurile acestea...dar Cine este Tu?” 

El a zis, „Eu sunt El” aceea a fost aceea. O prostituată. Şi preoţii a trebuit să spună adunării lor , „Nu 
mergeţi cu acest ins, El este posedat de diavol.” 

Acum, aceea este diferenţa. Aceela este acelaşi lucru şi astăzi, acelaşi lucru astăzi. Doar exact la fel. 
Da domnule. Ea a ştiut pentru că Lumina a lovit-o. 

Acei pescari, pădurari, fermieri, colectori de taxe, prostituate, ei au văzut în El ceea ce Scriptura a spus 
foarte sinplu că El va face, şi acei Farisei nu L-au putut vedea din cauza tradiţiilor lor. Amin. Ei nu l-au putut 
vedea din cauza tradiţiilor, dar prostituatele, fermierii, pescarii, fiecare din ei, L-au văzut. Tot ce a fost 
predestinat, când îndoiala s-a dat laoparte, Sămânţa a pornit să crească. 

Aceeea este corect. Ce a făcut ea? A zis”Păi, eu mă bucur că L-am întâlnit pe Messia”? Nu frate. Ea a 
fugit drept în cetate. Ea a uitat de găleata de apă. Ea a zis, „Veniţi să vedeţi un Om care mi-a spus tot ce eu 
am făcut. Nu spune chiar Scriptura că Messia va face aceasta? Nu este exact aceea?” Şi oamenii au putut 
vedea că acelaşi lucru pe care Isus a zis, în Sf.Ioan.14: 12 se va întâmpla din nou. 
63-0320  PECETEA A TREIA_  JEFFERSONVILLE.IN  WEDNESDAY_ Par.  236 
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Eu vorbeam cu o persoană cu ceva timp în urmă. El încerca să discute cu mine şi spunea: ”Nu 
îţi este ruşine să spui că Dumnezeu a creat cerul şi pământul în 6 zile?” 

Eu am zis, „Este ceea ce spune Biblia” 
A zis, „Păi, eu am dovezi şi pod dovedi că lumea are milioane şi milioane de ani.” 
Am zis, „Aceea nu are nimic de a face cu aceea. În Gen.1:1 zice, „La început Dumnezeu a 

creat cerul şi pământul, punct. Aceea este totul. Acum, lumea fără formă şi goală.” Şi am zis, „Eu 
cred că fiecare sămânţă zăcea acolo de la o altă civilizaţie sau ceva, şi de îndat ăce apa s-a ridicat şi 
lumina a lovit-o, ea a venit formându-se pomi şi totul.” 

Acelaşi lucru cu fiinţa umană. Când toată ceaţa se risipeşte, şi Adevărul descoperit pentru 
acea sămânţă care zace acolo, va fi germinizată, şi Lumina Evangheliei poate lovi prin dovedirea 
Cuvântului, ea va trăi; ea are Viaţă în ea... În afară de aceea, nu poate trăi. Ea nu are viaţă în ea. 
63-0321  PECETEA A PATRA_  JEFFERSONVILLE.IN  THURSDAY_ Par.  92 

 
Lumina vine prin Dumnezeu. Şi ţineţi minte, lumina vine prin Cuvântul Lui Vorbit. Cuvântul lui 

Dumnezeu a spus „Să fie Lumină” când acolo nu era lumină, şi El a trimis lumina să separe 
întunericul de lumină. 
63-1229M  ESTE UN OM CARE POATE APRINDE LUMINA_  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_ Par.  67 

 
Şi acolo este un singur lucru ce poate să însufleţească Cuvântul, şi acela este Duhul, pentru 

că El este Dădătorul de Viaţă pentru Cuvânt. Şi când Viaţa din Cuvânt întâlneşte Viaţa din Duh, Ea 
va produce felul de sămânţă care este. (2.Cor.3: 6) Dumnezeu printr-o Sămânţă a Cuvântului Său! 
65-0911  PUTEREA DE TRANSFORMARE_  PHOENIX.AZ  V-16 N-5  SATURDAY_ Par. 112 

 
Observaţi acum, dacă acel Duh care a înviat pe Isus din mormânt, locuieşte în voi, voi 

potenţial aveţi Viaţă: călăuziţi de Duhul, pentru a însufleţi Cuvântul în voi, pentru a-L crede. Lucrul 
mic împinge mereu în sus aşa cum creşte (2.Cor.3: 17-18) 
65-0418M  ESTE RASARITUL SOARELUI_  JEFFERSONVILLE.IN  V-3 N-12  SUNDAY_Par. 205 

 
Este Mireasa predestinată? A spus Dumnezeu că va avea o Mireasă fără pată şi fără 

zbârcitură? (Efes.5: 27) Atunci, Ea este predestinată. Nu-i aşa? Păi, Christos a fost predestinat. El era 
Sămânţa Roială a lui Abraham. (Gal.3: 16) Şi ce a făcut aceea? Când Duhul a venit peste Christos, El 
a purtat mărturie despre Cuvântul lui Dumnezeu. Şi când Apa-Duh cade peste Cuvântul-Sămânţă. 
Sămânţa Roială a credinţei în Dumnezeu a lui Abraham, va produce acelaşi fel de recoltă. (Gal.3: 29) 
62-0318  CUVANTUL VORBIT SAMANTA ORIGINALA. 1_  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_ Par. 235 

 
Observaţi acum. Ea este arvuna, sau potenţial, puterea de însufleţire a învierii voastre, când 

voi primiţi Duhul Sfânt. El locuieşte atunci în voi, potenţialul. 
Observaţi, voi poate sunteţi pe drumul vostru, crescând către plinătatea învierii. Nici un pom 

nu apare peste noapte. El trebuie să crească, aşa cum noi creştem în harul şi cunoştinţa lui 
Dumnezeu (2.Petr.3. 18). Voi sunteţi botezaţi în Duhul. Acum, ca biserică Penticostală, botezată în 
Duhul Sfânt, a început să crească. Ramurile au murit. Ei le-au tăiat jos. Dar pomul încă continuă să 
crească, pentru că trebuie să ajungă la înviere. 

Ei sunt călăuziţi de Duhul, însufleţind Cuvântul pentru voi, credincioşii. Cuvântul continuă să 
însufleţească, aşa cum voi ajungeţi la primele ramuri, apoi alte ramuri, alte ramuri. Doar continuă 
însufleţirea (creşterea). Duhul lui Dumnezeu continuă însufleţirea pentru voi. 
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Piatra din capul unghiului, strigând ce? „Har, Har” (Zah.4: 7) A trecut de la moarte şi crezuri, la 

Cuvântul Viu a lui Dumnezeu Cel Viu. Planul pregătit de Dumnezeu pentru epoca Lui, Fii Săi în 
epoca Cuvânt însufleţit de Duhul ca o scânteie care este aprinsă de Ceva ca să o facă vie, şi stând 
acum în locurile cereşti (la timpul prezent) deja vii şi supuşi la fiecare promisiune din Cuvânt. Atunci 
ce face aceea? Voi fiind o parte din gena lui Dumnezeu, o parte din Cuvânt, alţi oameni o parte a 
Cuvântului lui Dumnezeu, stând împreună, manifestând întregul Trup a lui Christos, pentru că acolo 
nu este nici o dospeală printre voi. Nici o dospeală printre voi, doar Cuvântul singur, stând în locurile 
cereşti (Efes.2: 6) în Uşa unde El Şi-a pus Numele Lui, Christos Isus. 
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